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Vedoucí kolotoče Bře 22, 2023

VIDEO: Dmitrij Medveděv varoval kolektivní Západ, aby
nepodceňoval Rusko v odhodlání použít jaderné
zbraně! Stejně tak nás podcenili na konci roku 2021,
když jsme Západu nabídli dohodu o bezpečnostních
garancích! Podle Medveděva se blížíme k jaderné
apokalypse v důsledku odhodlání kolektivistů porazit a
následně rozčlenit Rusko, aby mohlo být ze Západu
ovladatelné skrze desítky samostatných a slabých
státečků, které bez pomoci západních zdrojů nepřežijí!

aeronet.news/video-dmitrij-medvedev-varoval-kolektivni-zapad-aby-nepodcenoval-rusko-v-odhodlani-pouzit-
jaderne-zbrane-stejne-tak-nas-podcenili-na-konci-roku-2021-kdyz-jsme-zapadu-nabidli-dohodu-o-bezpecnosti
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Úterní informace náměstkyně britského ministra obrany Annabel

Goldie o tom, že Velká Británie dodá Ukrajině podkaliberní

dělostřeleckou munici s ochuzeným uranem [1], nepřestává

rezonovat v ruských médiích a především ve špičkách ruské

diplomacie a státní moci. Bývalý ruský prezident a nynější náměstek

šéfa Bezpečnostní rady Ruské federace Dmitrij Medveděv

komentoval pro členy bezpečnostních orgánů a zástupce

tisku stanovisko rady k rozhodnutí Londýna o dodávkách

uranové munice na Ukrajinu a prohlásil, že tyto kroky

kolektivního Západu přibližují celý svět k jaderné

apokalypse.

Ve svém prohlášení varoval kolektivisty, aby nepodceňovali Rusko v

jeho odhodlání udělat to, co bude nezbytné udělat, pokud nadejde

čas a okamžik k takovému kroku. Medveděv hovořil o odhodlání

Ruské armády použít jaderné zbraně, pokud k tomu Rusko bude

donuceno a dotlačeno eskalací konfliktu na Ukrajině ve chvíli, kdy se

Ukrajina stane jaderným polygonem. Dmitrij Medveděv se tím

odkazuje na vojenskou doktrínu Valerije Gerasimova, ve které je za

jaderný polygon označeno takové území bojových operací, na kterém

nepřítel použil zbraně, materiál nebo látky na bázi uranu a jeho

variant trans-uranů.

0:46 / 0:46

To jsou všechny typy izotopů uranu používané ve zbrojním průmyslu,

ať už jde o obohacený uran pro výrobu jaderných zbraní anebo o

ochuzený uran určený pro účely konvenční munice, podkaliberních

střel apod. Pokud tedy začne Ukrajina používat v boji jakékoliv trans-

urany ve formě munice, stane se z ukrajinské zóny vojenské operace

https://aeronet.news/video-dodavky-zbrani-s-ochuzenym-uranem-ukrajine-skonci-pro-kolektivni-zapad-spatne-rusky-ministr-zahranici-sergej-lavrov-to-prohlasil-na-okraj-globalniho-summitu-rusko-cina/
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jaderný polygon, tedy podle definice ruské armády. Kolektivní západ

tím eskaluje situaci a testuje Rusko, jak daleko je možné na Ukrajině

zajít.

Medveděv: Kolektivní západ podcenil Rusko a jeho odhodlání použít sílu a nečekat na přímou agresi

Už jsem o tom psal [2] minulý týden v článku o zničení amerického

dronu MQ-9 Reaper nedaleko Krymu, že to je prostě testování Rusů,

kam až daleko mohou Američané a kolektivisté zajít, než Rusko

zareaguje jinak, než jen tiskovým prohlášením. Západ byl překvapen

a šokování ruskou invazí na Ukrajinu vloni 24. února, i když

kolektivisté provokovali Rusko právě k tomuto kroku.

Ten šok nebyl z toho, že k té invazi došlo, ale z důvodu

nikoliv přímé vojenské provokace, ale z důvodu vyčerpání

diplomatických cest a z důvodu informací ruské rozvědky o

přípravě ukrajinské ofenzívy na Donbas a na Krym. S tímto

kolektivní Západ nepočítal, protože se očekávalo, že Rusko bude

zataženo do konfliktu až po zahájení ukrajinské invaze na Donbas,

která měla začít v noci ze 14. na 15. března 2022. Teprve poté se

očekávalo, že Rusko vtrhne na Ukrajinu. Rusové ale na nic nečekali a

vtrhli na Ukrajinu o 3 týdny dříve.

https://aeronet.news/video-unikatni-zabery-utoku-ruske-stihacky-su-27-na-americky-spionazni-dron-mq-9-reaper-jsou-dukazem-ztraty-trpelivosti-moskvy-se-zasahovanim-usa-do-valky-na-ukrajine-dron-predaval-ukrajincum/
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Dmitrij Medveděv, ex-prezident a náměstek šéfa Bezpečnostní rady Ruské

federace

To bylo naprosto nečekané. Kolektivní západ si proto teď není jistý,

jak daleko lze zajít na Ukrajině s protiruskou agresí a s

vyzbrojováním, než Rusko nějak zareaguje rovněž vojensky a s

použitím jaderných zbraní. A jak se ukazuje, nápad s nasunutím

uranové munice z Londýna je prostě další z eskalačních pokusů

Západu o zjištění, kdy lze Rusko zatáhnout do jaderného režimu

války. Pamatujte, jak šel čas. Nejprve západ prohlašoval, že poskytne

Ukrajině jenom obranné a lehké zbraně, protože nasunutí těžké

techniky by mohlo eskalovat situaci a zatáhnout NATO do konfliktu s

Ruskem.

Uběhlo pár měsíců a najednou kolektivisté nasunují na Ukrajinu

tanky a těžkou techniku bez obav, jako by šlo o rohlíky. Kolektivní

západ se potom dušoval, že tanky tedy ano, ale stíhačky určitě ne, to

by zatáhlo NATO do války s Ruskem. Uběhlo pár měsíců a zase je to

jinak, NATO už nemá problém a posílá Ukrajině stíhačky ze

členských států NATO. Zatím jde o sovětské stroje MiG-29, ale to je

pouze Overtonovo okno, za pár týdnů se to změní a západ bude

souhlasit s dodávkami západních stíhaček F-16 a dalšími typy.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MedvedevUgrozaDesk.jpg
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Nechtěli Ukrajině dodávat tanky, ale už je dodávají. Nechtěli dodávat stíhačky, ale už je dodávají. A teď

říkají, že nechtějí Ukrajině dodávat jaderné zbraně…

Takže i stíhačky budou. A co jaderné zbraně? Ty určitě ne, to by

zatáhlo NATO do války s Ruskem… říkají politici dnes. Ale… co za

pár měsíců? Doufám, že chápete, kam to vede. Celé je to divadlo s

panem Overtonem a jeho posuvným oknem. Co je dnes nemyslitelné,

je zítra možné, pozítří nutné a po pozítří realita. De facto se tím

otupuje odpor západní veřejnosti, kdyby to kolektivisté Ukrajině

všechno poslali naráz a najednou, to by vyvolalo odpor a pozdvižení v

zemích EU.

Zelenský drží čestnou stráž při návštěvě Joea Bidena v Kyjevě

Když se to takto salámově kouskuje, staví se to do pozice nezbytnosti,

že to Ukrajina potřebuje, protože má problémy na frontě. Omlouvá

se to tedy nedobrým stavem na bojišti. Ale skutečným důvodem je

samozřejmě likvidace nezávislosti Ukrajiny. Kolektivní západ

chce Ukrajinu co nejvíce rozbít a rozmlátit, aby potřebovala

na obnovu co největší půjčky a úvěry ze západu, ze kterých

se země už nikdy nevyplatí. Čím více bude Ukrajina rozmlácená

prodlužováním války, tím lepší a snazší práce pro západ s

https://aeronet.news/wp-content/uploads/ZelenskyBidenDesk.jpg
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westernizací Ukrajiny po skončení války bude. Ukrajina se tak stává

vysavačem všech zbraní ze západních zemí Evropy. Nejlépe to

vystihuje vtipné animované video níže.

VIDEO: Choholaté prasátko z Ukrajiny žádá zbraně po západních zemích. A jak to s nimi dopadne?

Video níže to trefně vystihuje, jak dopadnou nakonec země NATO a

EU se svým vyzbrojováním Ukrajiny. Podle Medveděva není v plánu

kolektivistů nic menšího, než rozbití Ruska a rozčlenění na desítky

samostatných a slabých států, které nepřežijí bez západní pomoci.

Ten plán ale podle Medveděva skončí jinak a Evropa bude

demilitarizována a úplně beze zbraní, jako v tom videu. Ta eskalace

na Ukrajině je podněcovaná z Londýna, nikoliv z Kyjeva. Samotný

Kyjev nemá čím tu situaci eskalovat, protože Zelenský je loutka, která

poslušně stojí v pozoru u stolečku, zatímco za stolečkem sedí

americký prezident a něco píše. Co píše? Notičky pro Zelenského,

jaké další požadavky má klást na evropské země ohledně zbraní pro

Ukrajinu!

2:08 / 2:08

Celá Ukrajina je tak pouze leasingovým válčištěm, které Zelenský

pronajal kolektivnímu Západu k válce proti Rusku a za nějaký bakšiš

umožňuje západním hostům, aby si na Ukrajině a s Ukrajinou dělali,

co budou chtít a klidně ji rozmlátili na cimpr campr, zatímco Kyjev ze

zemí NATO vysává zbraně. Zelenský prodal Ukrajinu západním

zbrojařům za lajny koksu a nemovitosti na Floridě. To je celé. A není

proto divu, že Západ si teď z Ukrajiny udělal “Klub rváčů” a nájemní

arénu, kde se může bez omezení střílet a zabíjet, protože teď je to

tady naše!

Dohoda o bezpečnostních garancích mohla zabránit ruské invazi o dva měsíce později
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Rusko nabídlo NATO a Washingtonu koncem roku 2021 k podpisu

dohodu o bezpečnostních garancích pro Ukrajinu a Ruskou federaci

[3], kterou ale kolektivisté na západě odmítli. Hned na to

Vladimir Putin před Vánoci vystoupil s přelomovým

projevem [4], že Rusko již dál nemá kam ustupovat! A na to

margo Ruská armáda o dva měsíce vtrhla na Ukrajinu.

Medveděvův komentář je zásadní v tom, že upozorňuje na to, jak

fungují rozhodovací procesy v Kremlu. Rusko už nečeká na

otevřenou provokaci a na útok nepřítele, jako kdysi čekal Josif Stalin

v roce 1941.

Kreml totiž rozhoduje už na jiných základech, než je otevřená agrese,

a to jsou vyčerpané možnosti diplomacie a vyčerpané možnosti

pasivní obrany. A to je zásadní změna z dob sovětského modelu

rozhodování, které bylo připraveno reagovat na agresi ze západu.

Kreml je připraven k řízení na 6. prioritě už ve chvíli, kdy má pocit,

že diplomacie a pasivní obrana nedokáží zajistit bezpečnost Rusů. A

to je pro kolektivní Západ obrovský problém.

https://aeronet.news/exkluzivni-dokumenty-obou-navrhu-ruske-federace-predlozenych-usa-a-severoatlanticke-alianci-jako-instrumenty-posledniho-smiru-pred-prijetim-vojenskych-a-bezpecnostnich-opatreni-moskvy/
https://aeronet.news/exkluzivni-dokumenty-obou-navrhu-ruske-federace-predlozenych-usa-a-severoatlanticke-alianci-jako-instrumenty-posledniho-smiru-pred-prijetim-vojenskych-a-bezpecnostnich-opatreni-moskvy/
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Americký ministr obrany Lloyd Austin během návštěvy Kyeva. Póza

Zelenského vypovídá za vše…

Západ tak neví, kde je hranice ruského válečného zapojení v

důsledku západních kroků proti Rusku. Není jasné, kde je ta hranice,

kdy Rusko usoudí, že je čas použít jaderné zbraně. Pokud začnou

Ukrajinci sypat uranovou munici na ruská města na

Donbasu, nebude to dlouho trvat a Moskva znovu šokuje

západ, stejně jako 24. února minulého roku. Pokud Moskva

usoudí, že nelze Ukrajince zastavit v sypání uranové munice na ruská

města, dojde k rozkazu umlčet chocholaté Ukrajince taktickým

úderem. Cílem už nebude vyhnat prasata z žita, ale zabránit ostatním

prasatům, aby do toho žita lezla. To je příměr, který už dvakrát

zazněl na adresu Ukrajinců u Vladimira Solovjova v jeho pořadu a

varování Medveděva západu, aby nepodceňoval ruské odhodlání

bránit se, se proto nesmí brát na lehkou váhu.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/ZelenskyCleverley1.jpg
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-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 9. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 46% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývá 8 dní. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

12

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/
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  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

Angláni poslali svého guru povzbudit předsunutá vojska v

Polsku. Asi aby se nebáli jaderného ohně, když olizovali

namrzlé zábradlí.

https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-evropa-princ-william-

necekane-zavital-do-polska-40426587#

Na fotce se zelená guma nejspíš modlí k modré krvi.

Návštěvník

Tak jsem to sice zaplatil, ale samozrejme, ze jsem

zapomnel na “tip”.

Takze budu muset jeste jednou.

Jesteze je ten PalPal tak jednoduchej.:)

Návštěvník

Bez zaplaceni tady teda nebudu,

to, ze pan VK pise a pocitadlo se netoci, nemuze trvat

donekonecna.

Nejsem nejak bohatej, ale abych si mohl dovolit prispivat na oblibeny

server, tak na to jeste mam.

Nemam zadny system, proste vzdycky kdyz me to napadne, tak

prispeju, vetsinou mensi castkou nekolikrat do mesice.

Dnes vsak pod stovku nepujdu.

Návštěvník

https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-evropa-princ-william-necekane-zavital-do-polska-40426587#
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Omlouvám se, že něco jsem tady splácal.

Když mohou jiní, mohu též a pro toho, kdo sem zavítá,

snad nějaký námět z toho vzejde.

 
Na první prioritě.

 
Pan brutopýr, ať laskavě promine a nebo mě pošle, kam se mu

zamane.

 
Je to jeho nezpochybnitelné právo. A také i jiných, na tomto webu.

 
Je to nyní má neskonalá drzost, brát si jiné, za pokračování mých

pohledů na svět.

 
Reakce pana brutopýra, na temná zákoutí kostelů, předělaných na

odčerpávací stanice lidské energie, je nádherá. A popis

černoprdelníků, rozmetávajících nějaké farizejské tekutiny,

jakbysmet.

 
Když nemůže pan vk a pan brutopýr, jak jen skvostně zaznamenal a

přeletěl, jak to zadefinoval, tak cukca, si dovolí, kopnout do toho

sršního hnízda.

 
Proč, nedaří se vám, co vzýváte, padlý systém Jehova a dáváte mu

energii, která vás neustále zabíjí a vysává vaše rodiny a majetek

rozkládá ?

 
Zjistěte si, původní účel staveb kostelů a kde je postavili, spíš

předělali a toky energií, které převrátili.

 
Proč převráceným křtem, vypálí sluha démona, třetí energetické oko

dítěte. A to dítě zápisem, uvrhne do služeb a jako oběť, nenasytné,

krvelačné, bestii.

 
Jen ten největší šmejd a odpad celého vesmíru, může obětovat své

dítě. A nebo o tom psát, či k tomu navádět a pokoušet, zkoušet. Nic

odpornějšího neexistuje, vy hošani z biblošan.

 
Mám u prdele, ty kreténské skřeky náboženských bláznů.

 
Jako karma ? Nikdo nic neplatí, jen se každý neustále energeticky

přesunuje tam, kde to vaší povaze a konání odpovídá. Přesunujete se

vibračně miliónkrát za vreřinu. A zpracovávají se neustále vaše

energetické výstřiky, které dostáváte zpět.

 
A zcela konkrétně, ocitnete se nakonec, ve své smrti, fyzického těla,

tam, kde vibračně si to zařídíte. A kde vibračně vám to bude



12/17

příbuzné.

Není žádná černá ani bílá magie. Magie je jen jedna. Je to jen

vyjádření způsobu, jak se s energií, co má každý, pracuje. Magik je

každý. Je to jen způsob, jakým se nasměruje nějaká síla. A tu sílu má

každá bytost.

 
Tedy o těch debilech, plácavejch, a zejména tady, je to už je zase jiná

pohádka.

Návštěvník

Stále se mluví jenom o použití jaderných zbraní.

 
Rusko má otce bomb 7.8 tun s výbušnou silou 44 tun TNT

 
Nemusím vysvětlovat, co by takový výbuch způsobil.

Návštěvník

Ani na svateho dyndy, ani nikdy jindy to tem chuliganum

nevyjde.

Neni mozny, aby Londyn tak tlacil bez toho, ze tam ma v Kremlu

nejakej opernej bod.

V. Putin vsak neni idiot, aby uz davno nevidel, co tam ta banda lotru

kuje.

Rus proste nedostanou. S tim se uz budou muset vyrovnat.

Rusky muzik ma sve zdroje tak pod kontrolou, ze ty krysy chcipnou

driv, nez se do Ruska vubec dostanou.

Návštěvník

Ja si tedy jako jouda z davu se zmijovkou na hlave myslim

to, ze Rusko nepouzije nejakou taktickou jadernou zbran,

aby ukazalo sve odhodlani.

 
Myslim si, ze by to byl v soucasne situaci uz jen dalsi vykrik do tmy,

ktery by mnoho nezmenil a zpusobil by jen dalsi a vyhrocenou

eskalaci s moznosti takticke odpovedi protejsi strany.

 
Ne, musi do trisknout poradne a to tak, aby bylo jasne, ze za touto
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hranici uz ceka naprosty konec vseho.

Nejake taktizovani s taktickou jadernou zbrani, je v teto vyhrocene

situaci uz takticky netakticke a proto se z taktickeho hlediska musi

udelat neco, co prekona vsechny takticke moznosti a ocekavani

taktickych taktologu zapada ze ktereho se stane uz brzy zpadakov.

Návštěvník

UŽ JE TO TADY … UŽ JE TO TADY …

 
„ČERVENÁ“ AMERIKA NECHCE ŽÍT PODLE ZÁKONŮ

“MODRÉ“

Za starých dobrých časů v Americe nebyly příliš velké rozdíly mezi

republikány a demokraty. Dnes se staly významnými, někteří

dokonce hovoří o „antagonistických rozporech“. Tyto rozpory se dnes

začaly projevovat na státní úrovni – „červené“ a „modré“.

Někteří z expertů už nyní tvrdí, že pokud dojde k rozpadu Ameriky

předpovídanému některými proroky, bude to rozpad na dvě části –

„červenou“ a „modrou“, rozdělené podle ideologických a politických

důvodů.

 
S příchodem Joea Bidena do Bílého domu vláda a Fed prudce

zintenzivnily své úsilí o zavedení notoricky známých standardů ESG (

Environmental, Social, and Corporate Governance ) do všech sektorů

ekonomiky. Hovoříme o souboru standardů určených ke změně

environmentální, sociální a manažerské politiky společností, bank a

organizací. Málokdo ví, že tato iniciativa má vyhraněnou politickou

příslušnost – je to iniciativa amerických demokratů a těch, kteří za

nimi stojí (v konečném důsledku Deep State).

Takže pod rouškou boje za životní prostředí (zelená energie, zelená

ekonomika, gender ideologie apod.) prosazují plány deindustrializace

(tyto plány vznikly před několika desetiletími v rámci Římského

klubu). A pod rouškou zlepšování podnikového řízení prosazují

hodnoty, které jsou „staré dobré Americe“ cizí. Například povinná

sexuální (genderová) rovnost mužů a žen ve vedení firem.
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https://href.li/?https://c8.alamy.com/comp/2GDMKFN/esg-concept-of-environmental-social-and-governance-globe-model-of-the-earth-vector-illustration-sustainable-development-isometric-outline-concept-2GDMKFN.jpg
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Toto je první generace standardů. Ale již byly vypracovány NOVÉ

STANDARDY, které stanoví povinné kvóty v řízení „jiným pohlavím“,

tedy ZVRHLÍKŮ. Již byly vyvinuty normy vyžadující povinné

procentuální zastoupení „černých“ a „barevných“. Iniciátoři norem

ESG se jen málo zajímají o intelektuální, profesní a morální

charakteristiky osob, které tvoří vedení. I takové kritérium pro

hodnocení managementu jak zisk firem (hlavní kritérium

kapitalismu) nyní ustupuje do pozadí pro tento třetí plán. ESG už

není kapitalismus, ale POSTKAPITALISMUS.

ESG standardy jsou TROJKÝM KONĚM SVĚTA v zákulisí (DEEP

STATE), který byl spuštěn za účelem KORUMPOVAT A ZNIČIT

SPOLEČNOST. V Americe to dělá Demokratická strana ( U NÁS

PĚTIKOLKA). V “modrých” státech se věci pohybují veseleji, v

“červených” – ne tolik. Tam se retrográdní republikáni nechtějí

rozloučit se „starou normalitou“. Vyniká zejména stát Florida a jeho

guvernér DeSantis (spolu s Donaldem Trumpem oznámil své plány

kandidovat v prezidentských volbách v roce 2024).

Ano, a americký byznys se po

příběhu s bankou Silicon Valley

náhle probudil. Tato banka

pochází z Kalifornie, jednoho z

nejmodřejších států.

Z Ameriky právě přišla zpráva:

19 „rudých“ států Ameriky se

spojuje v alianci, která bude bojkotovat standardy ESG. 16. března

oznámila skupina zástupců 19 států vytvoření aliance. „ Šíření ESG

napříč Amerikou je přímou hrozbou pro americkou ekonomiku,

osobní ekonomickou svobodu a náš způsob života, dává investiční

rozhodnutí do rukou probuzeného davu, aby obešel volební urny a

vložil politickou ideologii do investičních rozhodnutí, správy a

každodenní ekonomiky,“ stojí v prohlášení skupiny. Guvernéři řekli,

že budou chránit lidi před standardy ESG zavedenými

Washingtonem.

https://href.li/?https://denkstatt.eu/wp-content/uploads/2022/05/criterios_esg_746x419-300x168.jpg
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Potřeba zrušit ESG je z různých důvodů, ale dnes je takové zrušení

potřeba více než kdy jindy, protože normy ESG zvyšují riziko

bankrotu. A USA jsou na pokraji velké ekonomické krize. Veřejné

americké penzijní fondy nacházející se v jurisdikci „červených“ států

budou fungovat bez standardů ESG !

Finanční ředitel Floridy Jimmy Patronis koncem minulého roku

oznámil, že ministerstvo financí odmítá služeb globálního finančního

holdingu BlackRock a skrze něj spravovat řadu státních investičních

portfolií: – tzv. dlouhodobé portfolio státu. Po cestě si všimnul, že

BlackRock, který spravuje aktiva v hodnotě 8,6 bilionu dolarů (ke

konci roku 2022), je jedním z hlavních „motorů“ ve světě, který

prosazuje standardy ESG.

Nyní budou rozhodnutí jako ta na Floridě činěna téměř ve všech

„rudých“ státech. Na Floridě to bylo administrativní rozhodnutí a

nyní, jak poznamenává John McGowan, stát připravuje zákon, který

konečně legalizuje odmítnutí ESG. A když Florida schválí zákon,

kterým se ESG ruší, dalších 18 „červených“ států si vezme floridský

dokument za vzor a přijme podobnou legislativu…

https://href.li/?https://a57.foxnews.com/static.foxbusiness.com/foxbusiness.com/content/uploads/2020/07/0/0/Larry-Fink-BlackRock-Getty.png
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https://www-fondsk-ru.translate.goog/news/2023/03/22/krasnaja-

amerika-ne-zhelaet-zhit-po-zakonam-goluboj-58818.html?

_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs

PS: Ron DeSantis oznámil, že na Floridě schválí zákon, který bude

zakazovat zavedení digitální měny (CBDC)…

Návštěvník

Slavný Yellowstonský supervulkán, který se nachází

uprostřed Yellowstonské rezervace, je někdy označován za

časovanou bombu nejen pro USA, ale pro celé lidstvo.

Jeho kráter o rozměrech 55 krát 72 kilometrů je tak velký, že se o

něm dlouho ani neuvažovalo jako o kráteru. Pod povrchem

Yellowstonské kaldery, v hloubce asi 8 kilometrů, se nachází

obrovská bublina hořícího magmatu. Pravděpodobná erupce sopky,

která spíše spí než dřímá, vyvrhne magma do výšky nejméně padesáti

kilometrů. Téměř okamžitě by zahynul veškerý život v okruhu 1200

kilometrů v okolí sopky. Velké metropole Los Angeles a San

Francisco by se utopily v sopečném popelu. Třetina Severní Ameriky

bude po výbuchu vymazána z povrchu Země. Výbuch způsobí

zemětřesení, které bude cítit ve všech koutech planety. Předpokládá

se, že nejméně budou postiženi obyvatelé středního Ruska a Sibiře,

protože jsou od očekávané exploze nejdále.

Návštěvník

Rusko stojí na prahu definitivního vítězství. Velká analýza

takřka 400 dní války na Ukrajině!

https://www.michalapetr.com/map-1631-rusko-stoji-na-prahu-

definitivniho-vitezstvi-velka-analyza-takrka-400-dni-valky-na-

ukrajine/

 

 

https://href.li/?https://www-fondsk-ru.translate.goog/news/2023/03/22/krasnaja-amerika-ne-zhelaet-zhit-po-zakonam-goluboj-58818.html?_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs
https://href.li/?https://www.michalapetr.com/map-1631-rusko-stoji-na-prahu-definitivniho-vitezstvi-velka-analyza-takrka-400-dni-valky-na-ukrajine/

